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P r o t o k ó ł   Nr   ORN.0002.3.2019 

VII Sesji Rady Miejskiej w Olecku  

odbytej w dniu 29 marca 2019 roku  

w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Olecku 
 

 

Obrady rozpoczęto 29 marca 2019 r. o godz. 14:00 

Zakończono o godz. 16:16  tego samego dnia 

 

  

Sesji przewodniczył    Przewodniczący Rady Miejskiej w Olecku 

      - Grzegorz Kłoczko 

      

Protokołowała   Inspektor Wydziału Organizacyjnego i Nadzoru UM 

     - Małgorzata Adameit 

 

Do punktu 1 – Otwarcie sesji. 
 

Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej.  

 

Witał radnych przybyłych na sesję, witał Burmistrza – Karola Sobczaka, Zastępcę Burmistrza 

– Sylwię Wieloch, władze samorządowe powiatu. 

Witał Komendanta Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej w Olecku – Roberta 

Wiśniewskiego, Komendanta Powiatowego Policji w Olecku – Andrzeja Żylińskiego, 

kierowników jednostek organizacyjnych Gminy Olecko, prezesów spółek, kierowników 

wydziałów Urzędu Miejskiego, sołtysów. 

Powitał Przewodniczącego Oleckiej Rady Seniorów – Witolda Jonczysa, Przewodniczącego 

Oleckiej Rady Młodzieżowej – Izabelę Rutkowską oraz mieszkańców biorących udział  

w sesji. 

 

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, iż sesja jest nagrywana, a nagrania 

będą udostępnione na gminnej stronie internetowej, natomiast klauzula informacyjna 

dotycząca przetwarzania danych osobowych została podana do publicznej wiadomości 

poprzez wywieszenie jej przed wejściem do sali konferencyjnej. 

 

Poprosił radnych o potwierdzenie w systemie eSesja obecności na sesji.  

 

Obecni radni: 

1. Janina Anuszkiewicz 

2. Jarosław Bagieński 

3. Rafał Cezary Bielawski 

4. Dawid Bondarenko 

5. Marcin Czekay 

6. Paweł Giełazis 

7. Ferdynand Grodzicki 

8. Anna Kaczor 

9. Grzegorz Kłoczko 

10. Wojciech Leonarczyk 

11. Renata Małgorzata Maciąg 
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12. Mariusz Miłun 

13. Alicja Nowik 

14. Wacław Olszewski 

15. Marian Prusko 

16. Wojciech Rejterada 

17. Marcin Roszko 

18. Alicja Stefanowska 

19. Grzegorz Wróblewski 

20. Wioletta Dorota Żukowska 

 

Na podstawie listy obecności Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że na stan  

21 radnych, w sesji uczestniczy 20 radnych, co stanowi wystarczające kworum do odbycia 

sesji i podejmowania prawomocnych uchwał.  

W załączeniu do protokołu: raport z obecności radnych. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał porządek obrad: 

 

1. Otwarcie sesji i ustalenie porządku obrad.  

2. Informacja Burmistrza Olecka o działalności w okresie międzysesyjnym. 

3. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach podejmowanych w 

okresie od ostatniej sesji. 

4. Oświadczenia radnych. 

5. Uwagi i wnioski Sołtysów, radnych Oleckiej Rady Młodzieżowej i Oleckiej Rady 

Seniorów oraz innych osób zainteresowanych, dotyczące projektów uchwał.   

6. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) zamiaru zniesienia jednostki pomocniczej Gminy Olecko – Osiedle  

Nr 2 w Olecku, 

b) zamiaru zniesienia jednostki pomocniczej Gminy Olecko – Osiedle Siejnik 

II w Olecku, 

c) udzielenia pomocy finansowej na zadania związane z funkcjonowaniem 

Biura Regionalnego Województwa Warmińsko-Mazurskiego w Brukseli, 

d) wyrażenia zgody na ponowne wynajęcie pomieszczeń gospodarczych 

i garaży, 

e) przyjęcia Programu Wspierania Rodziny na lata 2019-2021,  

f) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Oleckiemu z zakresu ochrony 

zdrowia, 

g) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Olecko na lata 2019-

2028, 

h) zmiany budżetu Gminy Olecko na 2019 rok. 

7. „Głos wolny, wolność ubezpieczający”.  

8. Zamknięcie obrad sesji. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

zapytał, czy są uwagi i wnioski do porządku obrad sesji. 

Poinformował, iż Burmistrz zwrócił się z wnioskiem o ujęcie w punkcie 7 porządku obrad 

punktu: 

 Podjęcie stanowiska w sprawie uwzględnienia Gminy Olecko w Programie 

Uzupełniania Lokalnej i Regionalnej Infrastruktury Kolejowej „Kolej+”.  

Numeracja pozostałych punktów porządku obrad zmienia się odpowiednio. 
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Przypomniał, iż zgodnie z art. 20 ust. 1a ustawy o samorządzie gminnym, każdy wniosek  

w sprawie zmian w porządku obrad można wprowadzić bezwzględną większością głosów 

ustawowego składu Rady.  

Poddał wniosek pod głosowanie. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

 ujęcie w punkcie 7 porządku obrad punktu: 

 Podjęcie stanowiska w sprawie uwzględnienia Gminy Olecko w Programie 

Uzupełniania Lokalnej i Regionalnej Infrastruktury Kolejowej „Kolej+”.  

 

Wyniki głosowania: 

 

ZA: 20,  

PRZECIW: 0,  

WSTRZYMAŁO SIĘ: 0,  

BRAK GŁOSU: 0,  

NIEOBECNI: 1. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Janina Anuszkiewicz, Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, 

Marcin Czekay, Paweł Giełazis, Ferdynand Grodzicki, Anna Kaczor, Grzegorz Kłoczko, 

Wojciech Leonarczyk, Renata Małgorzata Maciąg, Mariusz Miłun, Alicja Nowik, Wacław 

Olszewski, Marian Prusko, Wojciech Rejterada, Marcin Roszko, Alicja Stefanowska, 

Grzegorz Wróblewski, Wioletta Dorota Żukowska. 

NIEOBECNI (1) 

Jakub Dziubiński. 

 

Rada jednogłośnie przyjęła wniosek o zmianę porządku obrad sesji. 

 

Na tym punkt zakończono. 

 

 

Do punktu 2 – Informacja Burmistrza Olecka o działalności w okresie międzysesyjnym. 

 

Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 

przedstawił informacje z działalności poszczególnych wydziałów merytorycznych. 

Poinformował, że w okresie międzysesyjnym wydał 15 zarządzeń. Odczytał ich tytuły. 

 

Radny Jarosław Bagieński 

odnośnie planowanego strajku nauczycieli wyraził nadzieję, iż do niego nie dojdzie, jednak 

uczniowie będą mieli przynajmniej 6 dni wolnych. Zapytał, czy Olecko, wzorem innych 

miast, udostępni dzieciom i młodzieży ośrodki użyteczności publicznej typu ośrodek kultury  

i ośrodek sportu i rekreacji. 

 

Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 

odniósł się do zgłoszonego zapytania. 

 

Radny Mariusz Miłun 

poruszył następujące sprawy: 

 niedemokratycznego wyboru radnego do składu Kapituły II Gali Oleckiego Sportu, 
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 prosił o przedstawienie wyniku finansowego Przedsiębiorstwa Gospodarki 

Komunalnej Sp. z o.o. w Olecku za 2018 r. i I kwartał bieżącego roku, 

 nawiązując do ubiegłorocznej akcji edukacyjnej odnośnie utrzymania psów poddał 

pod rozwagę rozpoczęcie akcji edukacyjnej wśród najmłodszych dzieci w formie 

konkursów, gier i zabaw. 

 

Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 

odpowiedział na zgłoszone zapytania. 

 

Radni nie zgłaszali innych pytań.  

 

Na tym punkt zakończono.  

 

 

Do punktu 3 – Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach 

podejmowanych w okresie od ostatniej sesji.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

przedstawił informacje z okresu międzysesyjnego.  

 

Radni nie zgłaszali pytań.  

 

Na tym punkt zakończono.  

 

 

Do punktu 4  – Oświadczenia radnych. 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

przypomniał, iż zgodnie ze Statutem Gminy Olecko radni mają prawo zgłaszać oświadczenia 

na sesjach, zaś teksty zgłoszonych oświadczeń złożone na ręce Przewodniczącego stanowią 

załącznik do protokołu z sesji.  

Prosił o zgłaszanie oświadczeń. 

 

Radny Wojciech Rejterada 

złożył ustnie oświadczenie w sprawie wynagrodzeń pracowników administracji i obsługi  

w placówkach oświatowych, które są bardzo niskie. Prosił o szybką interwencję  

i zabezpieczenie środków w budżecie na ten cel. 

 

Radny nie przedłożył oświadczenia na piśmie. 

 

Radni nie składali innych oświadczeń. 

 

Na tym punkt zakończono. 

 

 

Do punktu 5 – Uwagi i wnioski Sołtysów, radnych Oleckiej Rady Młodzieżowej  

i Oleckiej Rady Seniorów oraz innych osób zainteresowanych, dotyczące projektów 

uchwał. 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

zapytał, czy są uwagi do projektów uchwał.  
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Sołtys Sołectwa Ślepie – Helena Garbowicz 

zwróciła uwagę, iż chodnik przyległy do ul. Wojska Polskiego od strony dworca jest bardzo 

zanieczyszczony ptasimi odchodami ponadto trudno tamtędy przejść. Poddała pod rozwagę 

wycięcie kilku drzew, by ptaki tam nie siadały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

zaznaczył, iż uwaga nie dotyczy projektu uchwały. 

 

Innych  uwag nie zgłaszano.  

 

Na tym punkt zakończono. 

 

P R Z E R W A   

 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

wznowił obrady.  

 

 

Do punktu 6 – Podjęcie uchwał w sprawach: 

 

a) zamiaru zniesienia jednostki pomocniczej Gminy Olecko – Osiedle Nr 2  

w Olecku  

 

Sekretarz Gminy – Barbara Jankowska 

omówiła projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

prosił o przedstawienie opinii Komisji Rady.  

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Anna 

Kaczor 

poinformowała, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa – Janina 

Anuszkiewicz 

poinformowała, iż Komisja (obecnych 4 członków) jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Dawid Bondarenko  

poinformował, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt uchwały w sprawie zamiaru zniesienia 

jednostki pomocniczej Gminy Olecko. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

zapytał, czy są uwagi do projektu uchwały.  

 

Radni nie zgłaszali uwag. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał ww. projekt uchwały pod głosowanie. 

 



6 

 

Głosowano w sprawie: 

 zamiaru zniesienia jednostki pomocniczej Gminy Olecko. 

 

Wyniki głosowania 
 

ZA: 19,  

PRZECIW: 0,  

WSTRZYMAŁO SIĘ: 0,  

BRAK GŁOSU: 0,  

NIEOBECNI: 2. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Janina Anuszkiewicz, Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, 

Marcin Czekay, Paweł Giełazis, Ferdynand Grodzicki, Anna Kaczor, Grzegorz Kłoczko, 

Renata Małgorzata Maciąg, Mariusz Miłun, Alicja Nowik, Wacław Olszewski, Marian 

Prusko, Wojciech Rejterada, Marcin Roszko, Alicja Stefanowska, Grzegorz Wróblewski, 

Wioletta Dorota Żukowska. 

NIEOBECNI (2) 

Jakub Dziubiński, Wojciech Leonarczyk. 

 

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie zamiaru zniesienia jednostki pomocniczej 

Gminy Olecko. 

 

 

U c h w a ł a   Nr ORN.0007.23.2019 

w załączeniu 

 

 

b) zamiaru zniesienia jednostki pomocniczej Gminy Olecko – Osiedle Siejnik II  

w Olecku  

 

Sekretarz Gminy – Barbara Jankowska 

omówiła projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

prosił o przedstawienie opinii Komisji Rady.  

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Anna 

Kaczor 

poinformowała, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa – Janina 

Anuszkiewicz 

poinformowała, iż Komisja (obecnych 4 członków) jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Dawid Bondarenko  

poinformował, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt uchwały w sprawie zamiaru zniesienia 

jednostki pomocniczej Gminy Olecko. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

zapytał, czy są uwagi do projektu uchwały.  

 

Radni nie zgłaszali uwag. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał ww. projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 zamiaru zniesienia jednostki pomocniczej Gminy Olecko. 

 

Wyniki głosowania: 

 

ZA: 19,  

PRZECIW: 0,  

WSTRZYMAŁO SIĘ: 0,  

BRAK GŁOSU: 0,  

NIEOBECNI: 2. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Janina Anuszkiewicz, Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, 

Marcin Czekay, Paweł Giełazis, Ferdynand Grodzicki, Anna Kaczor, Grzegorz Kłoczko, 

Renata Małgorzata Maciąg, Mariusz Miłun, Alicja Nowik, Wacław Olszewski, Marian 

Prusko, Wojciech Rejterada, Marcin Roszko, Alicja Stefanowska, Grzegorz Wróblewski, 

Wioletta Dorota Żukowska. 

NIEOBECNI (2) 

Jakub Dziubiński, Wojciech Leonarczyk. 

 

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie zamiaru zniesienia jednostki pomocniczej 

Gminy Olecko. 

 

 

U c h w a ł a   Nr ORN.0007.24.2019 

w załączeniu 

 

 

c) udzielenia pomocy finansowej na zadania związane z funkcjonowaniem Biura 

Regionalnego Województwa Warmińsko-Mazurskiego w Brukseli 

 

Sekretarz Gminy – Barbara Jankowska 

omówiła projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

prosił o przedstawienie opinii Komisji Rady.  

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Anna 

Kaczor 

poinformowała, że Komisja (obecnych 8 członków), jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały.  
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Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa – Janina 

Anuszkiewicz 

poinformowała, iż Komisja (obecnych 4 członków) jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Dawid Bondarenko  

poinformował, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej na zadania związane z funkcjonowaniem Biura Regionalnego Województwa 

Warmińsko-Mazurskiego w Brukseli. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

zapytał, czy są uwagi do projektu uchwały.  

 

Radni nie zgłaszali uwag. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał ww. projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 udzielenia pomocy finansowej na zadania związane z funkcjonowaniem Biura 

Regionalnego Województwa Warmińsko-Mazurskiego w Brukseli. 

 

Wyniki głosowania: 

 

ZA: 19,  

PRZECIW: 0,  

WSTRZYMAŁO SIĘ: 0,  

BRAK GŁOSU: 0,  

NIEOBECNI: 2. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Janina Anuszkiewicz, Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, 

Marcin Czekay, Paweł Giełazis, Ferdynand Grodzicki, Anna Kaczor, Grzegorz Kłoczko, 

Renata Małgorzata Maciąg, Mariusz Miłun, Alicja Nowik, Wacław Olszewski, Marian 

Prusko, Wojciech Rejterada, Marcin Roszko, Alicja Stefanowska, Grzegorz Wróblewski, 

Wioletta Dorota Żukowska. 

NIEOBECNI (2) 

Jakub Dziubiński, Wojciech Leonarczyk. 

 

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie udzielenia pomocy finansowej na zadania 

związane z funkcjonowaniem Biura Regionalnego Województwa Warmińsko-Mazurskiego 

w Brukseli. 

 

 

U c h w a ł a   Nr ORN.0007.25.2019 

w załączeniu 
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d) wyrażenia zgody na ponowne wynajęcie pomieszczeń gospodarczych i garaży  

 

Zastępca Kierownika Wydziału Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – Jadwiga 

Żychowska 

omówiła projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

zapytał, czy są uwagi do projektu uchwały. Prosił o przedstawienie opinii Komisji Rady.  

 

Radni nie zgłaszali uwag. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Anna 

Kaczor 

poinformowała, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa – Janina 

Anuszkiewicz 

poinformowała, iż Komisja (obecnych 4 członków) jednogłośnie  pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Dawid Bondarenko  

poinformował, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody  

na ponowne wynajęcie pomieszczeń gospodarczych i garaży. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

zapytał, czy są uwagi do projektu uchwały.  

 

Radni nie zgłaszali uwag. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał ww. projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 wyrażenia zgody na ponowne wynajęcie pomieszczeń gospodarczych i garaży.  

 

Wyniki głosowania: 

 

ZA: 19,  

PRZECIW: 0,  

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0,  

BRAK GŁOSU: 0,  

NIEOBECNI: 2. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Janina Anuszkiewicz, Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, 

Marcin Czekay, Paweł Giełazis, Ferdynand Grodzicki, Anna Kaczor, Grzegorz Kłoczko, 

Renata Małgorzata Maciąg, Mariusz Miłun, Alicja Nowik, Wacław Olszewski, Marian 

Prusko, Wojciech Rejterada, Marcin Roszko, Alicja Stefanowska, Grzegorz Wróblewski, 

Wioletta Dorota Żukowska. 
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NIEOBECNI (2) 

Jakub Dziubiński, Wojciech Leonarczyk. 

 

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na ponowne wynajęcie 

pomieszczeń gospodarczych i garaży. 

 

 

U c h w a ł a   Nr ORN.0007.26.2019 

w załączeniu 

 

 

e) przyjęcia Programu Wspierania Rodziny na lata 2019-2021 

 

Kierownik Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Olecku – Edyta Truszczyńska 

omówiła projekt uchwały wskazując na wniesioną autopoprawkę Burmistrza. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

prosił o przedstawienie opinii Komisji Rady.  

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Anna 

Kaczor 

poinformowała, że Komisja, uwzględniając autopoprawkę Burmistrza, jednogłośnie 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa – Janina 

Anuszkiewicz 

poinformowała, iż Komisja (obecnych 4 członków), uwzględniając autopoprawkę Burmistrza, 

jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Dawid Bondarenko  

poinformował, że Komisja, uwzględniając autopoprawkę Burmistrza, jednogłośnie 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt uchwały w sprawie przyjęcia Programu 

Wspierania Rodziny na lata 2019-2021. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

zapytał, czy są uwagi do projektu uchwały.  

Zwrócił się z prośbą o podjęcie działań promocyjnych odnośnie Karty Dużej Rodziny.  

 

Kierownik Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Olecku – Edyta Truszczyńska 

wyjaśniła, iż działania promocyjne wynikły ze zmiany przepisów prawa. Jest większe 

zainteresowanie tym świadczeniem. 

 

Radni nie zgłaszali uwag. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał ww. projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 przyjęcia Programu Wspierania Rodziny na lata 2019-2021. 

 

 



11 

 

Wyniki głosowania: 

 

ZA: 19, 

PRZECIW: 0,  

WSTRZYMAŁO SIĘ: 0,  

BRAK GŁOSU: 0,  

NIEOBECNI: 2. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Janina Anuszkiewicz, Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, 

Marcin Czekay, Paweł Giełazis, Ferdynand Grodzicki, Anna Kaczor, Grzegorz Kłoczko, 

Renata Małgorzata Maciąg, Mariusz Miłun, Alicja Nowik, Wacław Olszewski, Marian 

Prusko, Wojciech Rejterada, Marcin Roszko, Alicja Stefanowska, Grzegorz Wróblewski, 

Wioletta Dorota Żukowska. 

NIEOBECNI (2) 

Jakub Dziubiński, Wojciech Leonarczyk. 

 

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie przyjęcia Programu Wspierania Rodziny  

na lata 2019-2021. 
 

 

U c h w a ł a   Nr ORN.0007.27.2019 

w załączeniu 

 

 

f) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Oleckiemu z zakresu ochrony zdrowia 

 

Kierownik Wydziału Spraw Społecznych, Zdrowia i Bezpieczeństwa – Ewa Zalewska-Drozd 

omówiła projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

prosił o przedstawienie opinii Komisji Rady.  

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Anna 

Kaczor 

poinformowała, że Komisja (obecnych 8 członków) jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa – Janina 

Anuszkiewicz 

poinformowała, iż Komisja (obecnych 4 członków) jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Dawid Bondarenko  

poinformował, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej Powiatowi Oleckiemu z zakresu ochrony zdrowia. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

zapytał, czy są uwagi do projektu uchwały.  
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Radny Jarosław Bagieński 

stwierdził, iż miał nadzieję na obecność na sesji przedstawiciela spółki „Olmedica” w Olecku 

i omówienia szczegółów związanych z projektem uchwały. Chciał wiedzieć, czy jeżeli  

w starej bryle szpitala zostaną utworzone poradnie specjalistyczne, to skrócą się kolejki  

do lekarzy. Osobiście w to wątpi. Od wielu lat zgłaszał prośbę do pani prezes o utworzenie 

oddziału geriatrycznego w oleckim szpitalu, ale oddziału nie będzie. W związku  

z powyższym oświadczył, iż wstrzyma się od głosowania. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

podkreślił, że Komisja Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa aktualnie 

zajmuje się tematem ochrony zdrowia i prosił, by ten głos przekazać Komisji, która  

go weźmie pod uwagę i przekaże spółce. 

  

Radni nie zgłaszali innych uwag. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał ww. projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Oleckiemu z zakresu ochrony zdrowia. 

 

Wyniki głosowania: 

 

ZA: 18,  

PRZECIW: 0,  

WSTRZYMAŁO SIĘ: 1,  

BRAK GŁOSU: 0,  

NIEOBECNI: 2. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Janina Anuszkiewicz, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, Marcin Czekay, Paweł 

Giełazis, Ferdynand Grodzicki, Anna Kaczor, Grzegorz Kłoczko, Renata Małgorzata Maciąg, 

Mariusz Miłun, Alicja Nowik, Wacław Olszewski, Marian Prusko, Wojciech Rejterada, 

Marcin Roszko, Alicja Stefanowska, Grzegorz Wróblewski, Wioletta Dorota Żukowska. 

WSTRZYMAŁO SIĘ (1) 

Jarosław Bagieński 

NIEOBECNI (2) 

Jakub Dziubiński, Wojciech Leonarczyk. 

 

Rada podjęła uchwałę w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Oleckiemu z 

zakresu ochrony zdrowia. 

 

 

U c h w a ł a   Nr ORN.0007.28.2019 

w załączeniu 

 

 

g) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Olecko na lata 2019-2028 

 

Skarbnik Gminy – Bożena Kozielska 

omówiła projekt uchwały. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

prosił o przedstawienie opinii Komisji Rady.  

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Anna 

Kaczor 

poinformowała, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.   

 

 

Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa – Janina 

Anuszkiewicz 

poinformowała, iż Komisja (obecnych 3 członków) jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Dawid Bondarenko  

poinformował, że Komisja, jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.   

 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Olecko na lata 2019-2028. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

zapytał, czy są uwagi do projektu uchwały.  

 

Radni nie zgłaszali uwag. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał ww. projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Olecko na lata 2019-2028.  

 

Wyniki głosowania: 

 

ZA: 19,  

PRZECIW: 0,  

WSTRZYMAŁO SIĘ: 0,  

BRAK GŁOSU: 0,  

NIEOBECNI: 2. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Janina Anuszkiewicz, Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, 

Marcin Czekay, Paweł Giełazis, Ferdynand Grodzicki, Anna Kaczor, Grzegorz Kłoczko, 

Renata Małgorzata Maciąg, Mariusz Miłun, Alicja Nowik, Wacław Olszewski, Marian 

Prusko, Wojciech Rejterada, Marcin Roszko, Alicja Stefanowska, Grzegorz Wróblewski, 

Wioletta Dorota Żukowska. 

NIEOBECNI (2) 

Jakub Dziubiński, Wojciech Leonarczyk. 

 

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Olecko na lata 2019-2028. 
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U c h w a ł a   Nr ORN.0007.29.2019 

w załączeniu 

 

 

h) zmiany budżetu Gminy Olecko na 2019 rok 

 

Skarbnik Gminy – Bożena Kozielska 

omówiła projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

prosił o przedstawienie opinii Komisji Rady.  

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Anna 

Kaczor 

poinformowała, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.   

 

Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa – Janina 

Anuszkiewicz 

poinformowała, iż Komisja (obecnych 3 członków) jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Dawid Bondarenko  

poinformował, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.   

 

Przewodniczący Rady Miejskiej zwrócił się z prośbą o nie odczytywanie projektu uchwały. 

 

Rada przez aklamację wyraziła zgodę na nie odczytywanie projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

odczytał tytuł projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Olecko na 2019 rok  

i zapytał, czy są uwagi do projektu uchwały.  

 

Radni nie zgłaszali uwag. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał ww. projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 zmiany budżetu Gminy Olecko na 2019 rok.  

 

Wyniki głosowania: 

 

ZA: 19,  

PRZECIW: 0,  

WSTRZYMAŁO SIĘ: 0,  

BRAK GŁOSU: 0,  

NIEOBECNI: 2. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Janina Anuszkiewicz, Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, 

Marcin Czekay, Paweł Giełazis, Ferdynand Grodzicki, Anna Kaczor, Grzegorz Kłoczko, 

Renata Małgorzata Maciąg, Mariusz Miłun, Alicja Nowik, Wacław Olszewski, Marian 
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Prusko, Wojciech Rejterada, Marcin Roszko, Alicja Stefanowska, Grzegorz Wróblewski, 

Wioletta Dorota Żukowska. 

NIEOBECNI (2) 

Jakub Dziubiński, Wojciech Leonarczyk. 

 

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie zmiany budżetu Gminy Olecko na 2019 rok. 

 

 

U c h w a ł a   Nr ORN.0007.30.2019 

w załączeniu 

 

Na tym punkt zakończono. 

 

 

Do punktu 7 – Podjęcie stanowiska w sprawie uwzględnienia Gminy Olecko  

w Programie Uzupełniania Lokalnej i Regionalnej Infrastruktury Kolejowej „Kolej+”. 

 

Zastępca Kierownika Wydziału Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – Jadwiga 

Żychowska 

omówiła projekt stanowiska. 

 

Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 

dodał, iż podobne stanowiska podejmują okoliczne samorządy znajdujące się na trasie 

przedmiotowej linii kolejowej.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

prosił o przedstawienie opinii Komisji Rady.  

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Anna 

Kaczor 

poinformowała, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt stanowiska.   

 

Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa – Janina 

Anuszkiewicz 

poinformowała, iż Komisja (obecnych 4 członków) jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 

projekt stanowiska.  

 

Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Dawid Bondarenko  

poinformował, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt stanowiska.   

 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt stanowiska w sprawie uwzględnienia 

Gminy Olecko w Programie Uzupełniania Lokalnej i Regionalnej Infrastruktury Kolejowej 

„Kolej+”. 

 

Radny Mariusz Miłun 

prosił, aby na najbliższym posiedzeniu Stowarzyszenia EGO Kraina Bociana burmistrz 

wyraźnie zaznaczył, iż Olecko wpiera Gołdap i Ełk w staraniach, a z kolei te samorządy 

wsparły naszą gminą w zakresie budowy ścieżek rowerowych przy drodze krajowej nr 65.  
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Radny Jarosław Bagieński 

prosił burmistrza, by na spotkaniu z decydentami w sprawie kolei wskazał argument,  

iż podczas remontu drogi krajowej 65 połączenia kolejowe ułatwiłyby komunikację na trasie 

Olecko-Ełk podczas utrudnień w ruchu. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

zapytał, czy są uwagi do projektu stanowiska.  

 

Radni nie zgłaszali innych uwag. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał ww. projekt stanowiska pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 uwzględnienia Gminy Olecko w Programie Uzupełniania Lokalnej i Regionalnej 

Infrastruktury Kolejowej „Kolej+”. 

 

Wyniki głosowania: 
 

ZA: 19,  

PRZECIW: 0,  

WSTRZYMAŁO SIĘ: 0,  

BRAK GŁOSU: 0,  

NIEOBECNI: 2. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Janina Anuszkiewicz, Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, 

Marcin Czekay, Paweł Giełazis, Ferdynand Grodzicki, Anna Kaczor, Grzegorz Kłoczko, 

Renata Małgorzata Maciąg, Mariusz Miłun, Alicja Nowik, Wacław Olszewski, Marian 

Prusko, Wojciech Rejterada, Marcin Roszko, Alicja Stefanowska, Grzegorz Wróblewski, 

Wioletta Dorota Żukowska. 

NIEOBECNI (2) 

Jakub Dziubiński, Wojciech Leonarczyk. 

 

Rada jednogłośnie podjęła stanowisko w sprawie uwzględnienia Gminy Olecko  

w Programie Uzupełniania Lokalnej i Regionalnej Infrastruktury Kolejowej „Kolej+”.  

 

 

S t a n o w i s k o   Nr ORN.0007.2.2019 

w załączeniu 

 

Na tym punkt zakończono. 

 

 

Do punktu 8 – „Głos wolny, wolność ubezpieczający”. 

 

Pan Zbigniew S. 

zabrał głos w następujących sprawach: 

 postępowania w sprawie lokalizacji inwestycji celu publicznego w zakresie masztów 

sieci P4 przy ul. Zamostowej. W jego ocenie postępowanie w tej sprawie jest 

prowadzone nieprawidłowo, błędnie zakwalifikowano moc emisji masztów telefonii 

komórkowej. 
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Brak jest również postępowania środowiskowego, zaś inwestor manipuluje danymi. 

Uważa również, iż opinia biegłego jest bardzo tendencyjna i nie oparta na wiedzy 

specjalistycznej.  

Prosił Burmistrza i Radę Miejską by dopilnowali kwestię postępowania, bo decyzja 

wydana została z naruszeniem prawa, 

 zwrócił się z prośbą, by na sesjach Burmistrz informował o postępowaniach 

zagrażających środowisku już zainicjowanych. Ma na myśli postępowanie na wydanie 

decyzji środowiskowej dotyczącej żwirowni za torami znajdującymi się  

za cmentarzem komunalnym II w Olecku. 

 

Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 

odniósł się do zgłoszonych spraw. 

 

Kierownik Wydziału Budownictwa, Inwestycji i Planowania – Alicja Szałkowska 

udzieliła wyjaśnień w zakresie postępowań dotyczących budowy masztów. 

 

Radna Alicja Stefanowska 

wskazała, iż mieszkańcy Gąsek wnosili w 2018 r, pismo z protestem. 

 

Kierownik Wydziału Budownictwa, Inwestycji i Planowania – Alicja Szałkowska 

wyjaśniła, że pierwsze postępowanie nie doszło do skutku. 

 

Radna Janina Anuszkiewicz 

zabrała głos w następujących sprawach: 

 w imieniu mieszkańców zgłosiła zapytanie w sprawie pozostawienia eternitu  

na budynkach gminnych przy ul. Kolejowej w Olecku – treść w załączeniu, 

 w jej ocenie wiosenne przycinanie gałęzi  drzew w parku wykonano nieprawidłowo 

i drzewa obecnie stwarzają zagrożenie – przedstawiła stosowne fotografie. Drzewa 

bez balastu przy silniejszych podmuchach wiatru mogą przewrócić się i powinny 

zostać wycięte. W jej ocenie winno być zweryfikowane, czy pracownicy dokonujący 

przycinki gałęzi mają stosowne kwalifikacje.  

 

Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 

odniósł się do poruszonych spraw. 

 

Radny Jarosław Bagieński 

zgłosił wniosek o ufundowanie lodówek do szkół w ramach foodsharingu. 

 

Radna Wioletta Żukowska 

przekazała informację odnośnie protestu mieszkańców na drodze nr 65 oraz spotkania  

z ministrem infrastruktury. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

stwierdził, iż porządek sesji został wyczerpany i zamknął obrady VII Sesji Rady Miejskiej  

w Olecku. 

 

Protokołowała 

Małgorzata Adameit 

Przewodniczący Rady Miejskiej 

Grzegorz Kłoczko 

 

 

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


